



Amendment #2 English

This amendment has been issued to answer questions received in regards to Bid Solicitation # 5000493332.

Q1. Mandatory Technical Criteria 1) - Certification of Employees ii) Plumber

And Table 1.1 Pricing

Mandatory Criteria states that the Plumber must provide a Journeyman Trade Certification and must also be qualified Oil Burner Mechanic.

Would Environment & Climate Change Canada be acceptable to adding an additional pricing category for the Oil Burner Mechanic as it is difficult to recruit both qualifications within one trade category?

A1. A certified Oil Burner Mechanic must do maintenance of oil-fired equipment in Eureka and the trip duration is estimated to 10 days. Workers need to remain on site for the entire duration of the maintenance trip due to air transportation and logistical constraints. Based on ECCC estimation, the scope of work is not large enough to provide work to both a plumber and an oil burner technician for 10 full days. Therefore, ECCC cannot accept to add an additional pricing category for the oil burner technician.

All other terms and conditions remain the same.

Amendment #1 Français.

Q1. Est-ce qu'Environnement et Changement climatique Canada serait acceptable d'ajouter une catégorie de prix supplémentaire pour le mécanicien des brûleurs de pétrole, car il est difficile de recruter les deux qualifications dans une catégorie commerciale?

A1. Un mécanicien agréé de brûleurs à mazout doit effectuer l'entretien de l'équipement au mazout à Eureka et la durée du voyage est estimée à 10 jours. Les travailleurs doivent rester sur place pendant toute la durée du voyage d'entretien en raison du transport aérien et des contraintes logistiques. Selon l'estimation d'ECCC, la portée des travaux n'est pas assez grande pour fournir du travail à la fois à un plombier et à un technicien de brûleurs à mazout pendant 10 jours complets. Par conséquent, ECCC ne peut accepter d'ajouter une catégorie de prix supplémentaire pour le technicien du brûleur à mazout.

Toutes les autres conditions restent les mêmes.